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Referat af gårdlaugsmøde mandag den 4. december 2023  
 
Til stede: Bodil, Kathe, Karen, Lars, Cicela og Merete 
Afbud: Veronika, Lise, Alice og Rasmus 
Ikke til stede: Ida og Peter 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 
2. Hvordan drøfter/refererer vi personaleanliggender uden at det offentliggøres i referaterne?  

Lukket punkt. 
 

3. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus 

Rasmus var ikke til stede, men regnskabet ser fint ud.  
Judith og Søren er lidt på vej ned i timer. Rasmus må gerne sende det sidste timeregnskab til 
bestyrelsen. 
 

4. Siden sidst ved kontaktpersoner – herunder bl.a. opfølgning på arbejdsseddel for Judith og 

Søren 

Lukket punkt. 
 

5. Information gård/Løbende vedligehold 

Cicela og Merete har kørt fire store læs skrald til genbrugsstationen. Skrald fra skuret omkring 
metroskorstenen og de rådne pæle i hjørnet ved labyrinten. 
 

6. Tilbud på legehus ved Absalonsgade v/Karen 

Karen har fået tilbud på legehus. Hun arbejder videre med tilbudsgiver. 
 

7. Orientering om gennemgang af el i gården 

Elektriker er i gang. Det blev besluttet at sætte nye pærer i alle lamper i gården og i skurerne så 
vi sparer strøm. El gennemgås også i skraldeskuret ved Istedgade, da lyset ikke tænder. 
Blåregnen ved scenen har mast nogle ledninger så belysningen ved scenen er gået i stykker. 
Elektrikeren tager ledningerne ned. Bliver ikke genetableret. Han laver også et strømstik ved 
scenen. 
Karen beder ham sende regning i 2023, da pengene er sat af til dette i 2023. 
 

8. Nordeafonden - Grønne åndehuller i København 



Bodil undersøger om det er muligt at søge om penge. Det undersøges i den forbindelse også, 
hvor mange lejligheder der er i hver forening, da det tal er godt at have med i fremtiddige  
ansøgninger. 
 

9. Fjernelse af Metro-skorsten primo januar 2024 v/Kathe  

Desværre er datoen for nedrivning flyttet til primo januar 2024. Man skal forvente larm i 
gården imens nedrivning pågår. 
 

10. Nyt om hundeluftningsområde på Sdr. Boulevard? v/Veronica 

Veronika har haft kontakt med foreningerne i gården og holder sig orienteret om udviklingen. 
Gårdlauget blev dog enige om, at det ikke er vores område, men det er foreningerne selv der 
skal arbejde videre med det. 
 

11. Fastsættelse af dato for næste møde 

Næste møde er sat til torsdag den 11. januar 2024 
 

12. Evt. 

Ciciela har bedt om datoforslag til generalforsamling hos Toft (administrator) og afventer 
tilbagemelding, men regner med det bliver i april. 
Det er vigtigt at Skydebanen allerede nu tænker på repræsentant til bestyrelsen, da de ikke har 
noget medlem i gårdlaugsbestyrelsen pt. 
 


